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Zápisnica 

15. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

23. februára 2021 

online-MS Teams 
 

Prítomní na online rokovaní: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., 

doc. PhDr. Marek Majdan, MSc. PhD., prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prof. ThLic. Miloš 

Lichner SJ, D. Th., doc. Ing. Viera Peterková, PhD., doc. Dr. phil. Erik Hrnčiarik, prof. MUDr. 

Jaroslav Slaný, CSc., prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský SJ, PhD., prof. JUDr. Mgr. Andrea 

Olšovská, PhD., PhDr. Adriana Krupová, PhD., Ing. Daniela Naništová, Mgr. Katarína 

Karabová, PhD. a Ing. Kvetoslava Tibenská. Prizvaný hosť: prof. doc. JUDr. Marek Šmid 

PhD. 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Prijať Štatút Rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave (Štatút 

RVHK). 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6.    Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Redizajn univerzitného časopisu 

Universitas Tyrnaviensis.  

Aktuálne záležitosti 

7.    Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Prerokovanie a schválenie návrhu Vyhlášky rektora č. 1/2021 o zásadách tvorby 

a použitia fondu údržby a opráv. 

8.    Rozličné 

 

Bod 1 

 

15. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov a prizvaného hosťa prof. doc. JUDr. Mareka 

Šmida, PhD (ďalej len „prof. Šmida), predsedu Odvolacej komisie Slovenskej akreditačnej 

agentúry pre vysoké školstvo (SAAVŠ), bývalého prezidenta Slovenskej rektorskej konferencie 

a emeritného rektora TU. Členov KR TU oboznámil s navrhnutým programom a požiadal ich 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke. 
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Bod 2 

  

Rektor univerzity v úvode rokovania oboznámil členov KR TU s aktuálnymi 

záležitosťami, najmä so stanoviskom k pripravovanej novele vysokoškolského zákona, ako aj 

so závermi Konzorcia slovenských univerzít U10+, ktoré bude tlmočiť na najbližšom zasadnutí 

Slovenskej rektorskej konferencie (SRK), aj za prítomnosti ministra školstva. Okrem toho 

informoval členov, že na univerzite sa podarilo úspešne ukončiť skúškové obdobie a otvoriť 

letný semester vo forme, akú momentálna situácia súvisiaca s pandémiou koronavírusu 

dovoľuje. Zároveň dal členom do pozornosti, že najbližšie zasadnutie SRK sa okrem iného bude 

zaoberať otázkami prezenčnej formy skúšania na záverečných skúškach.  

 

2.1 

 Rektor univerzity informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Prijať Štatút Rady pre 

vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave 

(Štatút RVHK). Ako dodal, návrh materiálu poslal členom KR TU na pripomienkovanie 

a zároveň im vysvetlil, že ide o materiál, ktorý umožní funkčnosť Rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„RVHK“) a tá sa bude môcť ujať svojich úloh, ktoré jej zo štatútu vyplývajú. Podotkol, že so 

zámerom fakúlt, požiadať o nové študijné programy sa ukazuje táto otázka ako naliehavá. Ďalej 

členov KR TU informoval, že k predloženému materiálu bolo zaslaných niekoľko pripomienok 

a požiadal prof. Šmida, ako spracovateľa materiálu, aby sa k nim vyjadril. Ako prvými sa KR 

TU zaoberalo pripomienkami od Dekanky PF.  

 Prof. Šmid sa poďakoval za slovo a členov KR TU informoval, že prvá pripomienka sa 

týka článku 5 ods. 2, ktorý upravuje schvaľovanie RVHK v piatich oblastiach. Objasnil, že 

uvedený článok je v súlade so zákonom a slovo „schvaľuje“ v tomto prípade vníma ako 

adekvátne, pretože navrhovateľom je vždy rektor univerzity a materiály sa postupujú na ďalšie 

schvaľovacie procesy v zmysle príslušných právnych noriem. Dekanka PF vysvetlila členom 

svoje pripomienky, ktoré sa týkali najmä toho, či má RVHK schvaľovaciu právomoc. Rektor 

univerzity vyjadril svoj názor, že do kompetencie RVHK patrí schvaľovanie uvedených 

vnútorných predpisov, ktoré následne prejdú schvaľovacím procesom ďalších orgánov 

univerzity, ako je Akademický senát TU a Vedecká rada TU. Zároveň navrhol, aby uvedený 

článok 5 ods. 2 bol ponechaný v pôvodnom znení a dal o návrhu hlasovať.  

UZNESENIE KR TU 1/15-23022021 

KR TU schvaľuje, aby článok 5 ods. 2 Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave zostal v predloženom znení.  

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 8  

proti: 0  

zdržal sa: 4 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 
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 KR TU sa zaoberalo ďalšou pripomienkou Dekanky PF, ktorá sa týkala článku 7 ods. 

10, ktorý hovorí, že rektor univerzity môže so súhlasom RVHK odvolať jej člena. Dekanka PF 

vysvetlila jej pripomienku, či je na odvolanie člena potrebný súhlas RVHK. Prof. Šmid 

upozornil na fakt, že RVHK má byť nezávislým orgánom univerzity a možnosť odvolávať 

členov rady a meniť personálne zloženie bez akýchkoľvek limitov vyvoláva pochybnosti 

o aplikovaní tohto základného procesu. K pripomienke sa vyjadril aj rektor univerzity, ktorý 

tento bod vníma ako deklaráciu nezávislosti rady a zároveň navrhol, aby uvedený článok 

nechali v pôvodnom znení. O návrhu dal členom KR TU hlasovať.  

UZNESENIE KR TU 2/15-23022021 

KR TU schvaľuje, aby článok 7 ods. 10 Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave zostal v predloženom znení.  

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

Okrem uvedených pripomienok adresovala Dekanka PF ohľadom Štatútu RVHK aj 

niekoľko otázok, ktoré si s prof. Šmidom a rektorom univerzity vzájomne vydiskutovali. 

Následne sa členovia KR TU zaoberali pripomienkou od Dekanky PdF, ktorá navrhla zvážiť, 

aby funkčné obdobie členov, ale aj predsedu a podpredsedov rady bolo štvorročné. Rovnako 

navrhla zvážiť možnosť, aby kvôli študentom bolo doplnené pozastavenie členstva študenta pri 

prechode do vyšších stupňov študijných programov, podobne ako je to pri členstve v 

akademickom senáte, a to podľa § 8 ods. 8 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách.  

Rektor univerzity sa vyjadril k dĺžke funkčného obdobia v RVHK a podotkol, že sa sám 

prikláňa k šesťročnému funkčnému obdobiu,  ako je uvedené v návrhu Štatútu RVHK. 

Vysvetlil, že činnosť tohto orgánu vie univerzita zabezpečiť efektívne a funkčne aj pri dlhšom 

funkčnom období a vzhľadom k činnosti tejto rady sa mu zdá ako vyhovujúcejšie. 

K uvedenému návrhu sa vyjadril aj prof. Šmid a následne dekanka PdF svoju pripomienku 

o skrátení funkčného obdobia v RVHK stiahla.   

Ohľadom zváženia pozastavenia členstva študenta v RVHK pri prechode do vyšších 

stupňov študijných programov vznikla medzi členmi KR TU diskusia. Prof. Šmid upozornil na 

to, že v súvislosti s týmto návrhom je potrebné zodpovedať si otázky, ktoré sa mu javia ako 

problematické. Slova sa ujala aj predsedníčka AS TU, ktorá členom vysvetlila ako riešia 

problematiku členstva študenta pri prechode do vyšších stupňov študijných programov 

v akademickom senáte. Členovia sa zaoberali znením § 8 ods. 8 zákona č. 131/2002 Z. z. 

o vysokých školách, ktorý hovorí, že člen študentskej časti akademického senátu verejnej školy 

môže pred riadnym skončením štúdia písomne požiadať verejnú vysokú školu o pozastavenie 

členstva v akademickom senáte verejnej vysokej školy, ako aj tým, že vnútorný predpis verejnej 

vysokej školy ustanoví, či na čas pozastaveného členstva sa stáva členom akademického senátu 



4 
 

verejnej vysokej školy zvolený náhradník a spôsob jeho voľby, alebo či sa člen, ktorý má 

pozastavené členstvo, považuje za neprítomného na rokovaní akademického senátu verejnej 

vysokej školy a či je možné aplikovať toto znenie aj na Štatút RVHK. Rektor univerzity 

podotkol, že študent prestáva byť študentom zložením záverečnej skúšky a vzniká vákuum 

medzi prechodom na vyšší stupeň štúdia a preto by bol rád, ak by toto vákuum dokázali 

v Štatúte RVHK vyplniť. S pripomienkou dekanky PdF sa stotožnil a následne dal členom KR 

TU o návrhu hlasovať.  

UZNESENIE KR TU 3/15-23022021 

KR TU schvaľuje, aby do Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave bolo zapracované znenie „Študent, ktorý je 

členom rady pre vnútorné hodnotenie kvality môže najmenej tri mesiace pred riadnym 

skončením prvého alebo druhého stupňa štúdia požiadať rektora univerzity o pozastavenie 

svojho členstva v tejto rade. Členstvo sa pozastaví odo dňa nasledujúceho po dni riadneho 

skončenia jeho štúdia. Členstvo sa obnoví dňom keď sa tento študent opäť stane členom 

študentskej časti akademickej obce univerzity. Na čas pozastaveného členstva sa na 

zasadnutiach rady pre vnútorné hodnotenie kvality považuje za neprítomného. Ak to 

naliehavo vyžaduje zabezpečenie činnosti rady pre vnútorné hodnotenie kvality, rektor 

univerzity vymenuje na návrh akademického senátu univerzity na jeho miesto a na čas 

pozastaveného členstva náhradníka.“ 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

KR TU sa následne zaoberalo pripomienkou Dekana FF, ktorá sa týkala pozmenenia 

článku 7 ods. 10 písm. h), kedy rektor univerzity môže so súhlasom RVHK odvolať jej člena, 

ak tento člen nemohol vykonávať svoju funkciu člena v rade pre vnútorné hodnotenie kvality 

nepretržite dlhšie než 3 mesiace. Dekan FF navrhol upraviť znenie za „ak sa tento člen 

nezúčastní na dvoch za sebou nasledujúcich zasadaniach a svoju neprítomnosť adekvátne 

neospravedlnil“. Prof. Šmid podotkol, že uvedený návrh je dobrou myšlienkou, upravil jeho 

znenie a  rektor univerzity dal členom KR TU o návrhu hlasovať.  

 

UZNESENIE KR TU 4/15-23022021 

KR TU schvaľuje, aby článok 7 ods. 10 písm. h) Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie 

kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave bol pozmenený za 

text: „Rektor univerzity môže so súhlasom rady pre vnútorné hodnotenie kvality odvolať jej 

člena, ak sa tento člen nezúčastnil na dvoch za sebou nasledujúcich zasadnutiach rady pre 

vnútorné hodnotenie kvality bez primeraného ospravedlnenia“. 

Z: prof. Bílik 
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Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

 Okrem uvedených pripomienok sa KR TU zaoberalo aj otázkou dekana FZaSP, ktorá 

sa týkala článku 4 Štatútu RVHK, ktorý ustanovuje Základné ciele rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality, ktoré si s rektorom univerzity vydiskutovali. Pretože k návrhu neodzneli už 

žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať o návrhu ako celku a KR TU prijalo 

uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 5/15-23022021 

KR TU schvaľuje návrh Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave so zapracovaním zmien a doplnkov, ktoré 

členovia kolégia schválili na rokovaní KR TU dňa 23. februára 2021. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

Po schválení Štatútu RVHK sa prof. Šmid poďakoval členom KR TU a z online rokovania sa 

odhlásil. 

Bod 3 

V nasledujúcom bode rokovania odovzdal rektor univerzity slovo prorektorke pre 

vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“). Informovala 

členov, že na ďalšom zasadnutí KR TU bude predkladať na prerokovanie viacero materiálov, 

ktoré pripravuje. Okrem toho informovala členov, že aj napriek situácii je v kontakte 

s prodekanmi jednotlivých fakúlt, ako aj predsedníčkou Študentskej rady TU, ktorá vyvíja 

neustále aktivity. Dekan FF adresoval prorektorke pre vzdelávanie otázku, ako má fakulta 

postupovať pri povinnej praxi študentov v mimoriadnej situácii súvisiacej s pandémiou 

koronavírusu. K uvedenej problematike vznikla diskusia medzi viacerými členmi KR TU. 

Rektor univerzity doplnil, že formami povinnej praxe študentov sa bude zaoberať aj najbližšie 

zasadnutie SRK a definitívnym stanoviskom sa budú zaoberať až po tomto rokovaní. 

Prorektorka pre vzdelávanie upozornila na fakt, že niektorí študenti vzhľadom k situácii nebudú 

chcieť chodiť na povinnú prax, aj keď to univerzite bude umožnené.  
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Bod 4 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov, že v tomto období sa spracováva výročná správa o činnosti v zmysle 

schváleného harmonogramu.. Do konca februára prebieha zber údajov, tie počas marca spracuje 

do záverečnej podoby a výročnú správu predloží na schvaľovacie procesy. Okrem toho 

informoval členov o stanovisku vysokých škôl ku grantom VEGA a KEGA, kedy mohli 

hlasovať o možných návrhoch z ministerstva. Doručené boli tri návrhy, pričom iba jeden sa 

prikláňal k zachovaniu grantových agentúr, a práve ten bol vysokými školami schválený.  

Bod 5  

Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“)  

informoval členov o prebiehajúcich investičných projektoch,  pri kongresovom centre 

univerzity aj rekonštrukcii budovy Adalbertinum by malo v najbližšom období prísť 

k povoľovaciemu procesu, v súvislosti s čím onedlho vznikne priestor na diskusiu aj medzi 

členmi KR TU. Rovnako informoval aj o ďalších krokoch riešenia havarijného stavu strechy 

budovy Pedagogickej fakulty TU, kde prišlo k posunu. Oboznámil členov, že na zasadnutí 

grémia rektora sa predbežne dohodli na umiestnení simulačného centra v priestoroch bývalého 

UPC, ktoré sú svojou veľkosťou na tento projekt vyhovujúce.  

Bod 6 

6.1 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Redizajn 

univerzitného časopisu Universitas Tyrnaviensis. Ako dodal, redizajn prebieha v spolupráci 

s prorektorom pre vedu a momentálne čakajú na návrhy od grafika. Prorektor pre vedu doplnil, 

že aj vzhľadom k situácii súvisiacej s pandémiou koronavírusu spoja opäť dve čísla časopisu 

Universitas Tyrnaviensis do jedného dvojčísla a pokúsia sa, aby vyšlo už v novom redizajne. 

Dekanka PdF sa obrátila na oboch prorektorov so žiadosťou, že by návrhy pripravovaného 

redizajnu chcela vidieť.   

UZNESENIE KR TU 6/15-23022021 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2021 - Redizajn univerzitného časopisu Universitas Tyrnaviensis.  

Z: prof. Lichner 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vonkajšie vzťahy o činnostiach 

prebiehajúcich na jeho oddeleniach. Členom  KR TU sa poďakoval za prípravu Dňa otvorených 

dverí, ktorý prebiehal na veľmi dobrej úrovni, v súvislosti s čím pochválil aj predsedníčku 

Študentskej rady TU za videá a prácu celej rady. Členov informoval o interakciách na webovej 

stránke univerzity a fakúlt počas Dňa otvorených dverí, o najpopulárnejších videách súvisiacich 

s Dňom otvorených dverí, pričom  na webovej stránke bola najpozeranejšia prezentácia Fakulty 

zdravotníctva a sociálnej práce TU, a na Facebooku oslovilo najviac ľudí video z Pedagogickej 

fakulty TU. Zároveň požiadal dekanov fakúlt, aby ho informovali o tom, ako vzrástol počet 

prihlášok oproti predošlému roku a univerzita tak získala na Deň otvorených dverí spätnú 

väzbu. Členov KR TU požiadal, aby Oddelenie pre marketing a PR informovali o projektoch, 
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na ktorých pracujú vyučujúci, prípadne fakulty, aby ich vedeli spropagovať aj prostredníctvom 

médií.  

 

Bod 7 

7.1 

V ďalšom bode rokovania odovzdal rektor univerzity slovo kvestorke univerzity, ako 

predkladateľke návrhu Vyhlášky rektora č. 1/2021 o zásadách tvorby použitia fondu údržby a 

opráv. Kvestorka univerzity vysvetlila členom, že údržba sa na univerzite realizovala len 

sporadicky a neboli na to vyčlenené financie, preto navrhla vyhlášku, ktorá určuje pravidlá, 

vymedzuje činnosti údržby a opráv, ktoré si budú plánovať jednotlivé subjekty univerzity 

dopredu a taktiež určuje spôsob financovania a prerozdelenie financií na tieto činnosti. Keďže 

k predloženému materiálu neboli od členov KR TU zaslané žiadne pripomienky, rektor 

univerzity dal priestor členom vyjadriť sa k uvedenému materiálu. Kontrolórka univerzity sa 

zaujímala o to, prečo vo  Vyhláške rektora č. 1/2021 o zásadách tvorby použitia fondu údržby 

a opráv nie je zahrnutá Teologická fakulta. Kvestorka univerzity jej vysvetlila, že fakulta je 

dlhodobo v prenájme, preto sa jej údržba a opravy budovy netýkajú. Pretože k návrhu neodzneli 

už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

UZNESENIE KR TU 7/15-23022021 

KR TU schvaľuje návrh Vyhlášky rektora č. 1/2021 o zásadách tvorby použitia fondu 

údržby a opráv v predloženom znení. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12  

proti: 0  

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

Po hlasovaní sa rektor univerzity kvôli neodkladným povinnostiam súvisiacim so zasadnutím 

SRK členom KR TU ospravedlnil a poveril prorektora pre rozvoj, aby viedol zvyšok rokovania. 

Členom KR TU poďakoval a z online rokovania sa odhlásil.  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o novom predpise, ktorý začal platiť 17. februára a dopĺňa Zákonník práce, konkrétne o zmene 

v zabezpečovaní stravovania, kedy si zamestnanci môžu vybrať medzi stravovacou poukážkou  

a finančným príspevkom. Netýka sa to však zamestnávateľov, ktorí zabezpečujú pre 

zamestnancov stravu prostredníctvom stravovacieho zariadenia. V súvislosti s tým kvestorka 

univerzity podotkla, že túto možnosť budú mať zamestnanci od 1. októbra 2021, čo je 

dostatočný priestor na plynulú prípravu. Zároveň doplnila, že pre univerzitu je to výhodné 

riešenie. 
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- o verejnom obstarávaní na ubytovanie študentov, pričom súťaž je vyhlásená na 500 lôžok, 

pretože terajšia kapacita je nepostačujúca. S vybraným zariadením plánuje univerzita podpísať 

rámcovú dohodu na dobu štyroch rokov. 

- o ďalších krokoch riešenia havarijného stavu strechy budovy Pedagogickej fakulty TU, 

v súvislosti s čím bol od architekta doručený návrh zmluvy o dielo s konkrétnymi finančnými 

vyjadreniami. Zainteresovaných členov poprosila o pripomienky k tomuto návrhu. Dekanka 

PdF doplnila, že svoje pripomienky doručí a poukázala na problematiku, ktorá sa s uvedeným 

návrhom od architekta vynára. Kvestorka univerzity informovala, že k návrhu zvolá stretnutie. 

- o kapitálovej dotácii, kde má univerzita na ministerstve otvorené dva projekty, pričom prvým 

je riešenie havarijného stavu strechy budovy Pedagogickej fakulty TU a druhým je projekt 

kongresového centra.  

- o príprave rozdelenia rozpočtu a dotácie, pričom informovala členov, že prvý návrh rozdelenia 

už je pripravený. V súvislosti s tým prebehne aj online rokovanie s tajomníčkami fakúlt, na 

ktorom začnú rokovať o konkrétnych číslach. Kvestorka univerzity dodala, že spoločne 

s tajomníčkami namodelujú v rozpočte aj situáciu, ak by prišlo ku kráteniu financií zo strany 

ministerstva. 

ROZLIČNÉ 

 Predsedníčka AS TU informovala členov, že im bola zaslaná pozvánka na rozšírené 

zasadnutie predsedníctva AS TU, ktorého jediným bodom bude reakcia na pripravovanú novelu 

vysokoškolského zákona. Členom vysvetlila, že zvolila tento postup, pretože zvolanie AS TU 

si vyžaduje dlhší čas.  

 

Na záver prorektor pre rozvoj poďakoval prítomným členom za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

                                                                                   rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

                                                                                       Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 
 

 


